
PROTOKÓŁ NR XI/25 

XI SESJI RADY POWIATU PISZ 

Z DNIA 21 MARCA 2025 R. 

Ad. pkt. 1 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – otworzyła obrady XI sesji Rady Powiatu o 
godz. 1400. 

Ad. pkt 2 

Irena Jatkowska  - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że w sesji uczestniczy 16 
radnych, co – wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 radnych – stanowi quorum 
niezbędne do prawomocności obrad.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2. 

Ad. pkt 3 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy ktoś z radnych ma propozycje 
zmiany porządku obrad, po czym wobec braku zgłoszeń poddała pod głosowanie n/w porządek obrad 
sesji. 
 

1. Otwarcie obrad XI sesji Rady Powiatu Pisz. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Dokonanie zmian lub uzupełnień porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Powiatu Pisz. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Zapytania i wnioski mieszkańców powiatu. 

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Inspekcji Nadzoru Budowlanego za 2024 rok. 

8. Informacja o realizacji zadań Państwowej Inspekcji Weterynaryjnej na terenie powiatu w 2024 
r. 

9. Rozpatrzenie bieżących projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Piskiego do partnerstwa w celu 

realizacji Projektu Mazurska Pętla Rowerowa – Etap II Program Regionalny 

„Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027” Priorytet 11 Turystyka i 

kultura Działanie 11.03 Szlaki turystyczne, wynikającego ze Strategii Rozwoju 

Wielkich Jezior Mazurskich 2020, 

b) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 

innych obiektów pływających na rok 2025, 

c) w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania dla nauczycieli szkół i 

placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Piski, 

d) w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w 2025 roku ze środków PFRON, 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Piskiego na lata 2025 -

2029, 

f) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Piskiego na rok 2025, 

g) w sprawie udzielenia Parafii św. Jana Chrzciciela w Piszu dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Piskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 



zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków położonych na 

terenie powiatu piskiego, 

h) w sprawie udzielenia Parafii pw. Matki Bożej Gietrzwałdzkiej w Kociołku Szlacheckim 

dotacji celowej z budżetu Powiatu Piskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków położonych na terenie powiatu piskiego, 

i) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora PUP w Piszu, 

j) w sprawie rozpatrzenia wniosku z 5 listopada 2024r. o ustanowienie strefy ciszy na 

jeziorze Rostki, 

k) w sprawie rozpatrzenia wniosku z 16 grudnia 2024r. o ustanowienie strefy ciszy na jeziorze 

Rostki, 

10. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Piszu z wykonania uchwał Rady Powiatu Pisz przez 

Zarząd Powiatu. 

11. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Piszu z realizacji uchwał własnych. 

12. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Piszu z działalności pomiędzy sesjami Rady Powiatu. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Informacje, odpowiedzi i wyjaśnienia. 

15. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Powiatu Pisz. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XI sesji Rady Powiatu Pisz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 

GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 

PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 

SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że porządek obrad został 
przyjęty, po czym zamknęła ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 4 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – poinformowała, że nie było zgłoszonych 
uwag do protokołu z X sesji Rady Powiatu, w związku z czym podała go pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Powiatu Pisz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 

GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 

PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 

SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

 Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że protokół został przyjęty, po 

czym zamknęła ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 5 

Rafał Dąbrowski – radny Rady Powiatu – złożył interpelację. (załącznik nr 3) 

Ad. pkt 6 

Katarzyna Bakun – Szota - Zastępca Dyrektora PGW Wody Polskie w Białymstoku – 
przybliżyła temat związany z wykonaniem stopnia wodnego na rzece Pisa.  

Waldemar Brenda - radny Rady Powiatu – podziękował dla Pani Bożeny Ziółkowskiej - 
Dyrektor PGW Wody Polskie Zarządu Zlewni w Giżycku za odpowiedź na interpelację. 

Bożena Ziółkowska - Dyrektor PGW Wody Polskie Zarządu Zlewni w Giżycku – 
powiedziała, że prace związane z wykonaniem stopnia wodnego na rzece Pisie w Piszu są na etapie 
wyłonienia wykonawcy w/w inwestycji, które chcemy zakończyć możliwie jak najszybciej jeszcze w tym 
roku. 

Andrzej Górski – radny Rady Powiatu – zapytał jaki jest szacunkowy koszt w/w inwestycji? 

Bożena Ziółkowska - Dyrektor PGW Wody Polskie Zarządu Zlewni w Giżycku – 
odpowiedziała, że koszt wykonania nabrzeża to 2 mln 650 tys. zł. 

Katarzyna Bakun – Szota - Zastępca Dyrektora PGW Wody Polskie w Białymstoku – 
wspomniała, iż termin, w jakim zostanie ukończona w/w inwestycja zależy od tego, jak szybko uda nam 
się uzgodnić dokumentację. Wspomniała, że jest to inwestycja dość trudna, ale  robimy wszystko, żeby 
była wykonana z korzyścią dla mieszkańców Pisza i jego turystów. 

Tomasz Florczyk – radny Rady Powiatu -  zapytał, na jaką wysokość wykonany próg wodny 
spiętrzy wodę? 

Katarzyna Bakun – Szota - Zastępca Dyrektora PGW Wody Polskie w Białymstoku – 
odpowiedziała, że są w kontakcie z wykonawcą, który wykona nowy model tej inwestycji. 

Tomasz Florczyk – radny Rady Powiatu -  poprosił, aby te aktualne informacje wpłynęły do Rady 
Powiatu. 

Gość sesji – złożył zapytania do Rady Powiatu, które stanowią  załącznik nr 4. 



Ad. pkt 7 

Martyna Święconek –  z-ca Dyrektora PINB w Piszu– przedstawiła sprawozdanie z działalności 
Powiatowej Inspekcji Nadzoru Budowlanego za 2024 rok. (załącznik nr 5) Przybliżyła również z jakimi 
problemami borykają się na co dzień jako powiatowa administracja zespolona, a mianowicie: 
dysponują niewystarczająca liczbą pomieszczeń, wysokie koszty czynszu, jakie płacimy za wynajem 
pomieszczeń dla Starostwa Powiatowego, brak środków na wysyłkę korespondencji, brak sprzątaczek. 
Poinformowała, że złożyli również wniosek do Wojewody z prośbą o uzupełnienie środków 
budżetowych na podstawową działalność naszej jednostki i jeżeli takowe otrzymamy to wówczas 
odstąpimy od prośby pomocy od Powiatu Piskiego. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Andrzej Nowicki – Starosta Piski – wspomniał, iż Powiat na pewno udzieli dla PINB 
odpowiedniego wsparcia, póki co poczekajmy na odpowiedź od Wojewody. 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku innych głosów w dyskusji 
poddała pod głosowanie w/w sprawozdanie, następnie zamknęła ten punkt porządku obrad sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowej Inspekcji Nadzoru Budowlanego za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 
PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 
SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Ad. pkt 8 

Monika Kowalczyk – Czapla – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Piszu – przedstawiła 
informację o realizacji zadań Państwowej Inspekcji Weterynaryjnej na terenie powiatu w 2024 r. 
(załącznik nr 7) 

Waldemar Brenda - radny Rady Powiatu – zapytał o rzekomy pomór drobiu? 

Monika Kowalczyk – Czapla – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Piszu – powiedziała, że tak 
się nazywa ta jednostka chorobowa.  

Rafał Dąbrowski – radny Rady Powiatu Pisz – zapytał, czy ta sztuka zakażona chorobą 
niebieskiego języka to była sztuka rodzima, czy przybyła do nas? Jaka jest procedura postepowania z 
chorą sztuką bydła? 



Monika Kowalczyk – Czapla – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Piszu – odpowiedziała, iż 
była to sztuka rodzima urodzona w gospodarstwie w Lidzbarku. Jeżeli chodzi o postępowanie z 
zakażoną sztuką bydła, to są obostrzenia w pomieszczeniu i skierowanie sztuki natychmiast do rzeźni w 
celu uboju. 

Dariusz Smakosz – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska – przedstawił opinię 
Komisji. (załącznik nr 8) 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia informacji o realizacji zadań Państwowej Inspekcji Weterynaryjnej na terenie powiatu w 
2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 
PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 
SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Ad. pkt 9 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Piskiego do partnerstwa w 
celu realizacji Projektu Mazurska Pętla Rowerowa – Etap II Program Regionalny 
„Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027” Priorytet 11 Turystyka i 
kultura Działanie 11.03 Szlaki turystyczne, wynikającego ze Strategii Rozwoju 
Wielkich Jezior Mazurskich 2020, 
 

Krzysztof Leniec – Dyrektor PZD w Piszu  - przestawił w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Dariusz Smakosz – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska – przedstawił opinię 
Komisji. (załącznik nr 8) 

Tomasz Jakub Sulima – radny Rady Powiatu – nadmienił, aby wszelakie inwestycje drogowe 
były bardziej czytelne należy załączać je do projektu uchwały w formie załączników graficznych 
przedstawiających konkretną inwestycję. 

Andrzej Górski – radny Rady Powiatu – zapytał o koszty w/w inwestycji? 

Krzysztof Leniec – Dyrektor PZD w Piszu  - odpowiedział, iż koszty będą podzielone między 
gminą Orzysz a Powiatem Piskim. Koszt gminy Orzysz to 2,5/3 ml zł, natomiast koszt Powiatu to 
kilkaset tys. zł. 



Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku innych głosów w dyskusji 
poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Piskiego do partnerstwa w celu 
realizacji Projektu Mazurska Pętla Rowerowa – Etap II Program Regionalny „Fundusze Europejskie 
dla Warmii i Mazur 2021-2027” Priorytet 11 Turystyka i kultura Działanie 11.03 Szlaki turystyczne, 
wynikającego ze Strategii Rozwoju Wielkich Jezior Mazurskich 2020, 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Irena 
JATKOWSKA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 
RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 
Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej GÓRSKI 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz KLISIATYS 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

 Uchwała Nr XI/78/25 stanowi załącznik nr 9. 

b) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających na rok 2025, 
 

Beata Dębińska– Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska  - przestawiła 
w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Dariusz Smakosz – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska – przedstawił opinię 
Komisji. (załącznik nr 8) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 
innych obiektów pływających na rok 2025, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, 
Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, 
Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Waldemar NOWICKI 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/79/25 stanowi załącznik nr 10. 

c) w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania dla nauczycieli szkół i 
placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Piski, 
 

Edyta Polak – Sekretarz Powiatu – przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Iwona Piechowska – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny - przedstawił 
opinię komisji. (załącznik nr 11) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, 
dla których organem prowadzącym jest Powiat Piski, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 
PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 
SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/80/25 stanowi załącznik nr 12. 

d) w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w 2025 roku ze środków 
PFRON, 
 

Olga Bałdyga – inspektor Wydziału Finansowego – przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Iwona Piechowska – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny - przedstawił 
opinię komisji. (załącznik nr 11) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w 2025 roku ze środków PFRON, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 

GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 

PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 

SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/81/25 stanowi załącznik nr 13. 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Piskiego na lata 
2025 -2029, 

Barbara Koprowska – Skarbnik Powiatu – przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Piskiego na lata 2025 -
2029, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 
GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 
PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 
SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/82/25 stanowi załącznik nr 14. 

f) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Piskiego na rok 2025, 



Barbara Koprowska – Skarbnik Powiatu – przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Piskiego na rok 2025, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej 

ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin 

TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej GÓRSKI 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/83/25 stanowi załącznik nr 15. 

g) w sprawie udzielenia Parafii św. Jana Chrzciciela w Piszu dotacji celowej z 
budżetu Powiatu Piskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 
zabytków położonych na terenie powiatu piskiego, 

Aneta Ofman – Naczelnik Wydziału Strategii i Promocji – przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Iwona Piechowska – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny - przedstawił 
opinię komisji. (załącznik nr 11) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Parafii św. Jana Chrzciciela w Piszu dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Piskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie powiatu 

piskiego, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 

GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 

PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 

SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/84/25 stanowi załącznik nr 16. 

h) w sprawie udzielenia Parafii pw. Matki Bożej Gietrzwałdzkiej w Kociołku 
Szlacheckim dotacji celowej z budżetu Powiatu Piskiego na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie 
powiatu piskiego, 

Aneta Ofman – Naczelnik Wydziału Strategii i Promocji – przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu - przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 6) 

Iwona Piechowska – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny - przedstawił 
opinię komisji. (załącznik nr 11) 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Parafii pw. Matki Bożej Gietrzwałdzkiej w Kociołku 

Szlacheckim dotacji celowej z budżetu Powiatu Piskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

położonych na terenie powiatu piskiego, 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Waldemar Jan BRENDA, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej 

GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona 

PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub 

SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 



Uchwała Nr XI/85/25 stanowi załącznik nr 17. 

i) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora PUP w Piszu, 

Adam Marcin Trzonkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -  
przedstawił w/w projekt uchwały. 

Andrzej Górski – radny Rady Powiatu – wspomniał w tym punkcie, że on tez otrzymał takie 
zaproszenie i sfinansował prezenty mikołajkowe dla dzieci z tej szkoły. 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora PUP w Piszu, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej 

ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin 

TRZONKOWSKI, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Waldemar Jan BRENDA 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/86/25 stanowi załącznik nr 18. 

j) w sprawie rozpatrzenia wniosku z 5 listopada 2024r. o ustanowienie strefy ciszy 
na jeziorze Rostki, 

Adam Marcin Trzonkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -  
przedstawił w/w projekt uchwały. 

Tomasz Jakub Sulima – radny Rady Powiatu – zauważył, że nie były przeprowadzone 
konsultacje z mieszkańcami oraz brak jest opinii stosownej Komisji RM w Orzyszu, co nie do końca ten 
problem rozwiązuje. Zauważył, że temat może powrócić. 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z 5 listopada 2024r. o ustanowienie strefy ciszy na 

jeziorze Rostki, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej 

ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Andrzej 

ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Tomasz Jakub SULIMA, Marek Antoni WYSOCKI 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/87/25 stanowi załącznik nr 19. 

k) w sprawie rozpatrzenia wniosku z 16 grudnia 2024r. o ustanowienie strefy ciszy 
na jeziorze Rostki, 

Adam Marcin Trzonkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -  
przedstawił w/w projekt uchwały. 

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z 16 grudnia 2024r. o ustanowienie strefy ciszy na 

jeziorze Rostki, 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Iwona PIECHOWSKA, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, 

Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Tomasz Jakub SULIMA, Marek Antoni WYSOCKI 

BRAK GŁOSU (2) 

Mariusz KLISIATYS, Andrzej Waldemar NOWICKI 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Wojciech MAŁECKI 

Uchwała Nr XI/88/25 stanowi załącznik nr 20. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zamknęła ten punkt porządku obrad sesji. 

Ad. pkt 10 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do 
sprawozdania, które stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 



Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji zamknęła 
ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 11 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do 
sprawozdania, które stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji zamknęła 
ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 12 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do 
sprawozdania, które stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Tomasz Jakub Sulima – radny Rady Powiatu – złożył zapytanie. (załącznik nr 24) 

Ad. pkt 13  

Marek Antoni Wysocki – radny Rady Powiatu – zapytał, o sprawę radnej Lidii Borys – 
Dymczyk, czy są już jakieś informacje? 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – odpowiedziała, że na razie jest ustna 
informacja, że WSA uchyli naszą uchwałę i jak będzie uzasadnienie na piśmie to wówczas radni zostaną 
z tym zapoznani. Następnie wobec braku innych głosów w dyskusji , zamknęła ten punkt porządku 
obrad sesji. 

Ad. pkt 14 

Andrzej Waldemar Nowicki – Starosta Piski – odpowiedział, że na wszystkie zgłoszone 
interpelacje i zapytania odpowiedzi będą udzielone pisemnie. 

Ad. pkt 15 

Wobec wyczerpania porządku obrad Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – 
podziękowała radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie, po czym zamknęła obrady XI sesji o 
godzinie 15:35 
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